孙丹丹，共发表学术论文4篇，其中SCI收录2篇，EI会议论文1篇，一般外文1篇。
Two-dimensional Ti3C2 as anode material for Li-ion batteries，SCI1区，第一作者；

Mxene：A New Family of Promising Hydrogen Stroage Medium，SCI3区，第二作者；

First Principles Calculations of the relative stability，structure and electronic properties of two dimensianal metal carbides and nitrides, EI会议论文,第一作者；

Corrosion behavior of Ti3AlC2 in molten KOH at 700℃，一般外文，第一作者。

高誉鹏，共发表学术论文3篇，SCI收录；申请发明专利2项（已受理）：
Microwave-assisted synthesis of flower-like Ag-BiOCl nanocomposite with enhanced visible-light photocatalytic activity, SCI2区，第一作者；

Preparation of MXene-Cu2O nanocomposite and effect on thermal decomposition of ammonium perchlorate, SCI4区，第一作者；

Preparation and tribological properties of surface-modified ZnS nanoparticles，SCI4区，第二作者，导师第一；

一种二维晶体化合物复合金属氧化物纳米粉体及其制备、应用，已受理，第二申请人，导师第一；

一种贵金属掺杂氧化锌纳米粉体及其制备、应用，已受理，第二申请人，导师第一。

李高杰，课程平均成绩为88.75分，共发表学术论文2篇，其中SCI1篇，EI论文1篇。

1）Synthesis and Characterization of Hierarchical Porous alpha-FeOOH for ……，SCI3区，第二作者，导师第一；

2）Mesporous Co-Fe-O nanocatalysts:Preparation,characterization and ……，EI收录（JA），第二作者，导师第一；

